
                                      
Acta la Junta Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 5

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 29. enero . 2024

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:55

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR

Miembros ausentes: 

Presidente (PP)
Concejal (Vicepresidente - VOX)
Concejal (PP)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (PP)
Vecino (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AVV Rafalafena dels Tarongers
AFA CP Enriqueta Agut

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Presidente se abre la sesión dando paso al primer punto del orden 
del día:

1º.-  Aprobación del acta de la sesión anterior: 18/12/2023.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

Se comentan dos temas de la pasada Junta de Distrito del 27 de noviembre de 
2023, contestadas por los Servicios Técnicos:

- Que falta más limpieza por la calle Pablo Iglesias, tramos entre Obispo Salinas y 
Rotonda Av del Mar.
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R/ Se ha realizado visita de inspección y se comprueba y considera que la calle  
está limpia. Se adjuntan fotos.

- Que detrás de la Biblioteca de Rafalafena han retirado dos bancos. Se solicita 
que se repongan.

R/ Se acude al lugar y se comprueba que están todos colocados.

La señora Amores, de la Asociación de Vecinos Rafalafena, indica que no se han 
colocado y que incluso se ven las marcas de donde estaban. El señor Presidente comenta 
al respecto que en cualquier caso se van a poner esos dos bancos.

3º.- Ruegos y Preguntas.

Interviene Issanka Rodríguez Monserrat (Asociación de Vecinos Rafalafena dels 
Tarongers).

La señora Rodríguez comenta que falta limpieza dentro del Grupo Rafalafena del 
Tarongers.

La señora Rodríguez insta al equipo de Gobierno para que se tomen las medidas 
necesarias para obligar, a algunos dueños de perros, que recojan los excrementos  cuando 
los sacan a pasear por la vía pública. El barrio está todo lleno de excrementos de perro.

Interviene  Esteban Adell  Boix (Asociación de Vecinos Bulevar Vicente Blasco 
Ibáñez).

En primer lugar agradece a la Corporación que este año en Magdalena no se 
haga el Mesón del Vino en el Bulevar Vicente Blasco Ibáñez. Añade el señor Adell, que de 
alguna  forma  también  ayudará  a  preservar  los  nuevos  juegos  infantiles  que  se  han 
instalado en la zona.

Indica también el señor Adell que han habido algunas quejas por la falta de luz en 
algunas zonas de juegos infantiles. El señor Presidente comenta al respecto que se están 
revisando dichas zonas para dar una solución satisfactoria.

En la zona de los Juzgados hay unos juegos infantiles que se debería revisar, ya 
que hay una barra de madera, en forma de cartel, en el que se lee BENITO.com, está muy 
bajita y los niños se golpean la cabeza al pasar por ahí. Se adjunta foto.

El señor Adell se hace eco de las palabras de la señora Rodríguez (de Rafalafena 
dels Tarongers) en cuanto a los excrementos de perros que no recogen los dueños. Hay 
que buscar una solución al problema.

En cuanto a las obras nuevas del Bulevar, el señor Adell indica que las zonas de 
jardín no tienen riego automatizado. El señor presidente comenta al respecto que se hará 
la instalación al terminar la obra.

Que falta regar el césped del Bulevar, que está muy seco.
Que hay en el Bulevar una especie de banco a modo de placa solar, que los niños 

(ayudados por sus padres) lo utilizan como un juego infantil.
Se debería controlar la ubicación de las mesas y sillas de la Cafetería frente al 

juego infantil de la hormiga, que igual las monta en una parte como en otra del bulevar.  
Quizás no le haya llegado la notificación del Ayuntamiento con la nueva ubicación de las 
mismas.

En esa zona del Bulevar se ha quitado un contenedor de Vidrio. Sería interesante 
que lo volvieran a poner ya que lo pueden aprovechar las cafeterías de la zona.

El señor Adell pregunta si se ha vendido el trozo de terreno ubicado en el antiguo 
emplazamiento del mercado del lunes. El señor presidente comenta al respecto que no 
tiene  constancia  de  ese  hecho.  No  obstante,  añade  que  todo  ese  terreno  será  del 
Ayuntamiento y se va  ubicar un parking público disuasorio, que en 2026 debería estar ya 
funcionando.
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En cuando a las obras del nuevo Recinto del mercado del Lunes, el señor Adell 

comenta  que  la  Asociación  está  muy  interesada  en  que  incluyan  medidas  de 
insonorización de cara al barrio, a parte de la ubicación del escenario y orientación de la 
megafonía.

Interviene Vicky Amores Heredia (Asociación de Vecinos Rafalafena).

La señora Amores comenta que han quitado una papelera en la calle Tarragona 
frente al supermercado Dialprix. Se solicita que la vuelvan a colocar.

Se solicita que los bancos ubicados dentro del terreno donde tenemos la caseta 
de la Asociación de Vecinos, al lado de Consum, que ya tienen 30 años, sería retirarlos y 
reponerlos nuevos.

Interviene  M.ª Cruz Jiménez Redondo (Asociación de Vecinos Dr.  Marañón y 
Adyacentes).

La señora Jiménez indica que quieren tener una reunión con el Concejal de Medio 
Ambiente para tratar temas del barrio y que son de su competencia. 

Interviene José Segura Pallares (Vecino PSOE).

El señor Segura manifiesta su desacuerdo con el proceso de votaciones de las 
propuestas para los presupuestos participativos que se llevaron a cabo en el Consejo de 
Distrito del mes pasado.

Interviene Joan Bernat Mayor (AMPA Lluis Revest). El señor Bernat comenta que 
del CP Sanchis Yago se siguen quejando del humo que sale de la chimenea de la casa de 
sacerdotes que pertenece a la parroquia de Santo Tomás de Villanueva y que hay junto al 
colegio.

Que se de una solución a los árboles que se han cortado en el CP Enriqueta Agut, 
que suponen un peligro para los niños que juegan por allí.

Interviene Julio Tena Fortanet (Vecino por el Partido Popular).

El  señor  Tena comenta que el  humo que sale de la  chimenea de la  casa de 
sacerdotes que pertenece a la parroquia de Santo Tomás de Villanueva y que hay junto al 
colegio,  efectivamente  se  debe  a  que  está  viviendo  con  el  sacerdote  su  madre,  que 
necesita encender la chimenea para calentar la vivienda. Se ha comunicado el hecho al 
Obispado.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y cincuenta y cinco minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el 
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta de la Junta Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 5

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 29. gener . 2024

Hora inici/fi: 20:00 / 20:55

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

SERGIO TOLEDO LLORENS
ALBERTO VIDAL GUERRERO
MARIA CARMEN HURTADO PALOMO
MIGUEL SILVESTRE BALADO
GONZALO ROMERO CASAÑA
JULIO TENA FORTANET
JOSÉ SEGURA PALLARÉS
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
M.ª CRUZ JIMÉNEZ REDONDO
ESTEBAN ADELL BOIX
JOAN BERNAT MAYOR

Membres absents: 

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT

President (PP)
Regidor (Vicepresident - VOX)
Regidor (PP)
Veí (Alcaldía)
Veí (Alcaldía)
Veí (PP)
Veí (PSOE)
AVV Rafalafena
AVV Gumbau
AVV Dr. Marañón
AVV Bul.Vte. Blasco Ibáñez
AFA CP Enriqueta Agut

AVV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor President s'obri la sessió donant pas al primer punt de l'orde del dia:

1r.- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: 18/12/2023.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

Es comenten dos temes de la passada Junta de Districte del 27 de novembre de 
2023, contestades pels Servicis Tècnics:

-  Que  falta  més  neteja  pel  carrer  Pablo  Iglesias,  trams entre  Bisbe  Salinas  i 
Rotonda Av de la Mar.

R/ S'ha realitzat visita d'inspecció i es comprova i considera que el carrer està net.  
S'adjunten fotos.
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- Que darrere de la Biblioteca de Rafalafena han retirat dos bancs. Se sol·licita 

que es reposen.

R/ S'acudix al lloc i es comprova que estan tots col·locats.

La senyora Amores,  de l'Associació  de Veïns  Rafalafena,  indica  que no s'han 
col·locat i que fins i tot es veuen les marques d'on estaven. El senyor President comenta 
sobre este tema que en qualsevol cas es posaran eixos dos bancs.

3r.- Precs i Preguntes.

Intervé  Issanka  Rodríguez  Monserrat (Associació  de  Veïns  Rafalafena  dels 
Tarongers).

La senyora  Rodríguez comenta  que  falta  neteja  dins  del  Grup Rafalafena  del 
Tarongers.

La senyora Rodríguez insta l'equip de Govern perquè es prenguen les mesures 
necessàries per a obligar, a alguns amos de gossos, que recullen els excrements quan els 
trauen a passejar per la via pública. El barri està tot ple d'excrements de gos.

Intervé  Esteban  Adell  Boix (Associació  de  Veïns  Bulevard  Vicente  Blasco 
Ibáñez).

En primer lloc agraïx a la Corporació que enguany en Magdalena no es faça la 
Llar del Vi en el Bulevard Vicente Blasco Ibáñez. Afig el senyor Adell, que d'alguna forma 
també ajudarà a preservar els nous jocs infantils que s'han instal·lat en la zona.

Indica també el senyor Adell que han hagut algunes queixes per la falta de llum en 
algunes zones de jocs infantils. El senyor President comenta sobre este tema que s'estan 
revisant estes zones per a donar una solució satisfactòria.

En la zona de jocs infantils enfront dels Jutjats, s'hauria de revisar, ja que hi ha 
una barra de fusta, en forma de cartell, en el qual es llig BENITO.com, està molt baixeta i 
els xiquets es colpegen el cap en passar per ahí. S'adjunta foto.

El senyor Adell fa ressò a les paraules de la senyora Rodríguez (de Rafalafena 
dels Tarongers) quant als excrements de gossos que no recullen els amos. Cal buscar una 
solució al problema.

Quant a les obres noves del Bulevard, el senyor Adell indica que les zones de 
jardí no tenen reg automatitzat. El senyor president comenta sobre este tema que es farà la 
instal·lació en acabar l'obra.

Que falta regar la gespa del Bulevard, que està molt seca.

Que hi ha en el Bulevard una espècie de banc a mode de placa solar, que els 
xiquets (ajudats pels seus pares) ho utilitzen com un joc infantil.

S'hauria de controlar la ubicació de les taules i cadires de la Cafeteria enfront del 
joc infantil de la formiga, que igual les munta en una part com en una altra del bulevard. 
Potser no li haja arribat la notificació de l'Ajuntament amb la nova ubicació d'estes.

En eixa zona del Bulevard s'ha llevat un contenidor de Vidre. Seria interessant que 
ho tornaren a posar ja que ho poden aprofitar les cafeteries de la zona.
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El  senyor  Adell  pregunta  si  s'ha  venut  el  tros  de  terreny  situat  en  l'antic 
emplaçament del mercat del dilluns. El senyor president comenta sobre este tema que no 
té constància d'eixe fet. No obstant això, afig que tot eixe terreny serà de l'Ajuntament i es 
va situar un pàrquing públic dissuasiu, que en 2026 hauria d'estar ja funcionant.

En  quan  a  les  obres  del  nou  Recinte  del  mercat  del  Dilluns,  el  senyor  Adell 
comenta que l'Associació està molt interessada en què incloguen mesures d'insonorització 
de cara al barri, a part de la ubicació de l'escenari i orientació de la megafonia.

Intervé Vicky Amores Heredia (Associació de Veïns Rafalafena).

La senyora Amores comenta que han llevat  una paperera al  carrer  Tarragona 
enfront del supermercat Dialprix. Se sol·licita que la tornen a col·locar.

Se  sol·licita  que  els  bancs  situats  dins  del  terreny  on  tenim  la  caseta  de 
l'Associació  de  Veïns,  al  costat  de  Consum,  que  ja  tenen  30  anys,  seria  retirar-los  i 
reposar-los nous.

Intervé  M.ª  Cruz  Jiménez  Redondo (Associació  de  Veïns  Dr.  Marañón  i 
Adjacents).

La senyora Jiménez indica que volen tindre una reunió amb el Regidor de Medi 
Ambient per a tractar temes del barri i que són de la seua competència. 

Intervé José Segura Pallares (Veí PSOE).

El senyor Segura manifesta el seu desacord amb el procés de votacions de les 
propostes per  als  pressupostos participatius  que es van dur  a terme en el  Consell  de 
Districte del mes passat.

Intervé Joan Bernat Mayor (AFA Lluis Revest). El senyor Bernat comenta que del 
CP Sanchis Yago  es continuen queixant del  fum que ix de la ximenera de la casa de 
sacerdots que pertany a la parròquia de Sant Tomàs de Villanueva i que hi ha al costat del 
col·legi.

Que es done una solució als arbres que s'han tallat en el CP Enriqueta Agut, que 
suposen un perill per als xiquets que juguen per allí.

Intervé Julio Tena Fortanet (Veí pel Partit Popular).

El senyor Tena comenta que el fum que ix de la ximenera de la casa de sacerdots 
que pertany a la parròquia de Sant Tomàs de Villanueva i que hi ha al costat del col·legi 
Sanchis Yago, efectivament es deu al fet que està vivint amb el sacerdot la seua mare, que 
necessita encendre la ximenera per a calfar l'habitatge. S'ha comunicat el fet al Bisbat.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i 
cinquanta-cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  signada  pel  President  i  el 
Secretari.

                       (Document signat electrònicament al marge.)
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